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Vergadering Wijkraad Padbroek 
 
Woensdag 21 juni 2023 
Tijd:  19:30 uur 
Plaats: Doehuis 
 
Aanwezig:          Jan Mulder (secretaris) [wd 1] 
                           Shirley van Hoof (voorzitter) [wd 3] 
     Nannie Verbruggen [wd 2] 
 Piet Kok [wd 2] (tijdens punt 2) 
        Adrie Muyris [wd 4] 
 Truike Moonen 
                           Jasper Zandvliet [wd 2] 
                           Melany Kreileman (penningmeester) [wd 3] 
                           Sjef Rensman (notulist) [wd 6] 
                            
 
Afgemeld:  Jacques Klaver  
     Tiny Ooms [wd 3] 
                           Gitta Lekatompessy [wd 1] 
          

 

 
1. Opening 
 
Shirley opent om 19.30 uur de vergadering. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
 

Wijziging statuten Wijkraad, Het Doehuis en Zonnebus. 
Voor het goedkeuren van de statuten zijn 8 van de bij de Kamer van Koophandel ingeschreven 11 
leden aanwezig. Elk van hen ging akkoord met de voorgestelde wijzigingen voor de 3 stichtingen. 

 

Financieel jaarverslag wijkraad 2022 
Koos Verbruggen heeft de kascontrole gedaan en alles in orde bevonden. 
 

Aanvraag subsidie BBQ Fazantenveld/Patrijzenveld 
De leden van de wijkraad hadden hun bedenkingen om voor een dergelijke activiteit subsidie te 
verlenen. Een dergelijke activiteit zorgt wel voor cohesie. Besloten wordt om een subsidie van €100 
toe te kennen voor zoiets als een springkussen. 

 
Uitnodiging ministerie van Binnenlandse Zaken 
Shirley heeft een uitnodiging gekregen om deel te nemen aan een gesprekstafel over communicatie 
Regering-Burgers. De regering wil meer inzicht krijgen over de vraag waarom dit zo slecht verloopt. 
Shirley gaat op 4 juli daarvoor naar Den Haag. 
 

Bezoek aan thema avonden van de Gemeente 
Shirley en Jan hebben een tweetal thema avonden van de Gemeente bezocht. Deze avonden zijn in 
eerste instantie bedoeld voor raadsleden om op de hoogte gebracht te worden van ontwikkelingen. 
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Burgers mogen daar ook heen. 
De eerste avond ging over twee thema’s, accommodatiebeleid en duurzaamheid. Het zijn twee 
onderwerpen die nauw samenhangen. De Gemeente wil hard aan de slag met duurzaamheid. 
De tweede avond ging over mobiliteit. Na het noemen van een aantal punten ging het voornamelijk 
over verlenging van de A77. Men zag vooral negatieve punten en weinig kans van slagen. 
Antwoorden op vragen over alternatieven had men niet. 

 

3. Verslag 11 mei 2023 
 
Geen opmerkingen. 
 

4. De Zonnebus 
 
De pilot in Haps verloopt goed, maar men vindt dat er te weinig mensen meegaan. Men verwacht 
betere resultaten als men als belbus gaat werken, maar ook op meer dagen dan alleen de woensdag. 
Men wil ook naar andere bestemmingen rijden dan alleen Cuijk. Er wordt daarvoor een plan gemaakt 
met daarbij een zone indeling voor de kosten. De bus kan daarnaast ingezet worden als de Cuijkse 
bus vol is en er nog meer mensen mee willen. 
 

5. Het Doehuis 
 
Er zijn geen opmerkingen over het Doehuis. 

 

6. Terugmelding coördinatoren 
 
AED 
Er zijn geen problemen en er zijn geen inzetten geweest. 
 
Buurt Bestuurt en Buurt Preventiegroep, Speeltuinen 
Tiny is er niet en heeft geen opmerkingen gestuurd. 
 
Wijkkrant 

Geen opmerkingen. 
 
Buurt Groengroep 
De Buurt Groengroep is aardig bij met de tuin. Alleen de bestrating bij de flat is wat "groen". Dat wordt 
in de avonduren gedaan. Overdag wordt het daar veel te heet. Er zijn wat punten waar overleg met 
de Gemeente wordt gevoerd, maar er is tot nu toe geen reactie gekomen. 
 
Cuijk Ontmoet 
Er is niemand van Cuijk Ontmoet aanwezig. 
 
Website/ Facebook 
Geen bijzonderheden 
 

7. Rondvraag en sluiting  
 
Shirley: Er is toestemming van de Gemeente om de rolstoelbus voor Esther aan te schaffen. Er is nog 
een klein gat in de begroting voor een paar kleine dingen. Men denkt aan een extra ronde tijdens de 
bingo avond. We hopen dat eind september alles geregeld is voor de bus. 
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Sjef: wanneer is de Sfeermarkt en hoe staat het met de promotie daarvan? De Sfeermarkt is op 9 juli. 
Er wordt hard gewerkt aan een flyer die op de website en Facebook komt. Er zijn al voldoende 
standhouders. Shirley gaat de tuin promoten. 
 
Melany: Er moet jaarlijks voor de Zonnebus betaald worden aan Riconi EH3 herkenning voor het 
invullen van de kwartaal aangifte bij de belastingdienst. Het is mogelijk om dat voor 5 jaar tegelijk te 
doen. Dat scheelt in de administratieve rompslomp. De wijkraad gaat daarmee akkoord. 
 
Om 21:30 uur sluit Shirley de vergadering. 


